吳鳳科技大學＿＿學年度第＿學期學生校外實習替代課程申請表
WuFeng University--Application Form for Substitute Course for Off-Campus Internship
(Academic Year ____ , Semester ____)
使用說明Instructions:
1.	各系課程規劃應確保學生即使未修習校外實習課程，仍能透過修讀其他符合學分要求的課程，取得足夠學分以符合畢業資格。
Each department’s curriculum plan shall ensure that students who do not take the off-campus internship course can still fulfill graduation credit requirements through other approved courses.
2.	針對各系課程架構中校外實習課程為必修者，若學生因故無法參與校外實習，必須提出本申請表，申請選修系所指定的校內替代課程，以完成必修學分要求。
If the off-campus internship is a required course, students who are unable to participate must submit this application to enroll in an on-campus substitute course designated by their department to meet credit requirements.
	申請人姓名
Applicant’s Name
	
	申請日期
Date of Application
		年	月	日
Year / Month / Day

	系別／班級
Department / Class
	／
	學號
Student ID Number
	

	申請原因
Reason for Application
	□因身體健康狀況，無法參與校外實習課程
Unable to participate in the off-campus internship due to health reasons.
□無適當實習單位或經多次媒合未果
No suitable internship placement available or unsuccessful after multiple matching attempts

	輔導紀錄
Counseling Record
	輔導方式Counseling Method：
□面談Face-to-face Interview　□ 電談Telephone Consultation
輔導日期Counseling Date：	  年Year		月Month		日Day
輔導紀錄簡述Summary of Counseling Record:







輔導結果Kết Counseling Outcome：
□建議選修之實習替代課程
Recommended Alternative Internship Course。
□不同意Disagree。

導師簽章Advisor’s Signature：


系主任簽章Department Head’s Signature：





您所提供的個人資料，本校僅作為業務執行所需之資料用途，不會將您的個人資料提供予第三人或作其他目的之利用。請詳閱本校個資告知聲明書：http://isms.wfu.edu.tw/node/123。
The personal information you provide will only be used solely for administrative purposes and will not be disclosed to third parties or used for other purposes. Please refer to the University’s Personal Information Notification Statement at: http://isms.wfu.edu.tw/node/123。
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